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Μήνυμα της ημέρας
/ Μήνυμα ημέρας

Αν βλέπαμε πόσο μας αγαπά ο Χριστός….

Δεν μας αφήνει λοιπόν ο Κύριος ποτέ και με 
τίποτα. Από την ώρα που ήρθε στη γη μέσω της 
Θεοτόκου Μαρίας και έγινε Θεάνθρωπος, είναι 
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μαζί μας πάντοτε. Κι όπως το έλεγε ο Γέροντας 
Πορφύριος, να ʽχουμε την ευχή του, αν βλέπαμε 
πόσο μας αγαπά ο Χριστός και το τι κάνει για 

μας, θα τρελαινόμαστε απ΄τη χαρά μας. Θα 
αφηνόμασταν στα χέρια Του και δεν θα μας 

ένοιαζε τίποτα.
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